

NIKMATI SUBSIDI LEBIH TINGGI DENGAN TAHAP KRONIK SG YANG LEBIH SIHAT

Bil Kunjungan	Tahap Kronik CHAS di Klinik Bukan-SG Yang Lebih Sehat	Tahap Kronik SG Yang Lebih Sehat di Klinik SG Yang Lebih Sehat
Konsultasi & Siasatan	\$80.00	
Ubat lain	\$40.00	
Ubat kronik biasa	\$80.00*	
Subsidi	- \$125.00 (Had setiap lawatan bagi CHAS Biru)	- \$180.00†
Bayaran Bersih	\$75.00	\$20.00 Bayaran bersih yang lebih rendah dengan subsidi SG Yang Lebih Sehat!
Dibayar dengan MediSave	\$63.75	\$20.00‡
Bayaran menggunakan wang sendiri	\$11.25	Tiada bayaran menggunakan wang sendiri \$0.00

Puan Salmah

- Bil asal \$200 tanpa subsidi
- Pemegang kad CHAS Biru
- Pesakit dengan penyakit kronik yang kompleks*

*Kompleks merujuk kepada kunjungan untuk beberapa keadaan kronik, atau satu keadaan kronik dengan komplikasi.

Untuk tujuan ilustrasi sahaja. Caj perundingan dan siasatan sebenar mungkin berbeza.

†Subsidi berasaskan peratus diberikan untuk ubat kronik biasa dalam Senarai Putih HSG apabila dituntut di bawah Tahap Kronik SG Yang Lebih Sehat, dan berbeza mengikut peringkat CHAS.

‡Pengiraan subsidi: \$120 untuk ubat yang lain tidak di dalam Senarai Putih HSG (terhadap \$125 untuk pemegang kad biru CHAS dengan keadaan kronik yang kompleks) dan \$60 untuk ubat kronik biasa. Jumlah Subsidi: \$180

§Tertakluk pada had pengeluaran tahunan MediSave



SIAPA YANG MUNGKIN MENDAPAT MANFAAT DARIPADA TAHAP KRONIK SG YANG LEBIH SIHAT?

- ✓ Pesakit dengan keperluan ubat kronik yang lebih tinggi dan bil yang melebihi had subsidi tahunan CHAS sekarang lebih berkemungkinan mendapat manfaatnya. Pesakit dengan keperluan ubat yang lebih rendah, boleh terus dilindungi oleh subsidi CHAS sedia ada.
- ✓ Rujuk doktor keluarga anda untuk mengetahui sama ada anda sesuai untuk beralih kepada ubat kronik biasa di bawah Tahap Kronik SG Yang Lebih Sehat.

Lungsuri laman web SG Yang Lebih Sehat mulai 2 Jan 2024 untuk senarai penuh ubat kronik biasa.



Jangan tunggu! Daftar untuk CHAS hari ini untuk menikmati subsidi Tahap Kronik SG Yang Lebih Sehat.

3 LANGKAH MUDAH UNTUK MEMULAKAN PERJALANAN SG YANG LEBIH SIHAT ANDA HARI INI!

LANGKAH 1

DAFTAR

- Daftar di SG Yang Lebih Sehat apabila anda menerima undangan SMS daripada Kementerian Kesihatan (MOH)
- Jika anda belum menerima SMS daripada MOH, minta SMS di <https://go.gov.sg/healthiersg-sms-invite>
- Muat turun aplikasi HealthHub



Download on the App Store

GET IT ON Google Play

- Pilih klinik SG Yang Lebih Sehat pilihan anda

LANGKAH 2

JUMPA DOKTOR ANDA

- Jadualkan konsultasi Pelan Kesihatan pertama anda, yang disubsidiakan sepenuhnya
- Cipta Pelan Kesihatan anda dengan doktor keluarga anda



LANGKAH 3

SERTA

- Ikuti Pelan Kesihatan peribadi anda
- Sertai aktiviti melalui aplikasi Healthy 365
- Jumpa doktor keluarga anda sekurang-kurangnya setahun sekali



Download on the App Store

GET IT ON Google Play



Satu Inisiatif oleh



MINISTRY OF HEALTH SINGAPORE

MELANGKAH KE ARAH ANDA YANG LEBIH SIHAT

DENGAN FAEDAH YANG DIPERTINGKATKAN








Talian bantuan: 6325 9220
www.moh.gov.sg/feedback

www.healthiersg.gov.sg

Soalan Lazim:
<https://ask.gov.sg/healthiersg>

TAHAP KRONIK SG YANG LEBIH SIHAT

KAD CHAS	UNTUK PESAKIT DENGAN PENYAKIT KRONIK CDMP		Tahap Mudah atau Kompleks ⁴
	Subsidi adalah untuk semua perkhidmatan ¹ dan ubat lain ²	Subsidi ³ adalah untuk ubat kronik biasa	
 CHAS Hijau	Subsidi sehingga \$28 setiap kunjungan, dihadkan pada \$80 setahun	Subsidi sehingga \$40 setiap kunjungan, dihadkan pada \$110 setahun	Subsidi 50% tanpa had dolar
 CHAS Oren	Subsidi sehingga \$50 setiap kunjungan, dihadkan pada \$130 setahun	Subsidi sehingga \$80 setiap kunjungan, dihadkan pada \$210 setahun	Subsidi 75% tanpa had dolar
 CHAS Biru	Subsidi sehingga \$80 setiap kunjungan, dihadkan pada \$210 setahun	Subsidi sehingga \$125 setiap kunjungan, dihadkan pada \$330 setahun	Subsidi 75% tanpa had dolar
 Generasi Merdeka	Subsidi sehingga \$85 setiap kunjungan, dihadkan pada \$230 setahun	Subsidi sehingga \$130 setiap kunjungan, dihadkan pada \$350 setahun	Subsidi 81.25% tanpa had dolar
 Generasi Perintis	Subsidi sehingga \$90 setiap kunjungan, dihadkan pada \$240 setahun	Subsidi sehingga \$135 setiap kunjungan, dihadkan pada \$360 setahun	Subsidi 87.5% tanpa had dolar

¹ Perkhidmatan merujuk kepada perkhidmatan penjagaan kesihatan yang disediakan oleh klinik doctor swasta SG Yang Lebih Sehat, seperti konsultasi dan siasatan (seperti ujian darah).

² Ubat-ubatan lain merujuk kepada ubat-ubatan yang tidak ditakrifkan dalam Senarai Putih HSG. Senarai Putih HSG merangkumi ubat-ubatan yang biasa digunakan di poliklinik untuk pengurusan penyakit CDMP.

³ Adalah untuk ubat-ubatan dalam Senarai Putih HSG di dalam Senarai Ubat Standard. Butiran tahap subsidi untuk ubat-ubat Senarai Putih HSG di bawah Dana Bantuan Ubat (MAF) akan dikeluarkan kemudian.

⁴ "Mudah" merujuk kepada kunjungan untuk satu penyakit kronik. "Kompleks" merujuk kepada kunjungan untuk beberapa penyakit kronik, atau satu penyakit kronik dengan komplikasi.

PEMEGANG KAD MENERIMA BANTUAN DALAM DUA BIDANG BERIKUT INI:



Untuk ubat kronik biasa, terima subsidi sehingga 87.5% tanpa had dolar berdasarkan status kad.



Untuk lain-lain perkhidmatan (cth. konsultasi, siasatan) dan ubat-ubatan, terima subsidi sehingga \$135 setiap lawatan dan \$360 setahun.

Pada setiap lawatan, pemegang kad CHAS/PG/MG boleh memilih untuk menggunakan sama ada subsidi di bawah Tahap Kronik CHAS yang sedia ada, atau Tahap Kronik SG Yang Lebih Sehat yang baharu.

SG YANG LEBIH SIHAT MEMBANTU ANDA DALAM 5 CARA UTAMA:

1 PEMERIKSAAN DAN VAKSINASI

Nikmati manfaat daripada pemeriksaan dan vaksinasi yang disyorkan pada peringkat nasional yang disubsidi sepenuhnya seperti suntikan influenza, berdasarkan umur anda, keadaan kesihatan dan sejarah vaksinasi, untuk Warga Singapura.

Pengesanan dan rawatan awal boleh membantu mencegah atau melambatkan permulaan penyakit kronik dan barah seperti kencing manis, tekanan darah tinggi dan kolesterol, barah kolorektal, barah payudara dan barah pangkal rahim.



go.gov.sg/rec-screenings-list



go.gov.sg/rec-vaccines-list

2 AKSES KEPADA PENJAGAAN PAKAR YANG BERSUBSIDI

Dapatkan rujukan ke klinik pesakit luar pakar awam (SOC) untuk pemegang kad CHAS, Generasi Merdeka (MG) dan Generasi Perintis (PG) di semua Klinik SG Yang Lebih Sehat. Dapatkan rawatan pakar yang berpatutan, tanpa perlu melawat Poliklinik untuk rujukan.

3 SUSULAN PELAN KESIHATAN

Mulakan perjalanan kesihatan anda dengan konsultasi Pelan Kesihatan bersubsidi penuh pada lawatan pertama anda ke klinik SG Yang Lebih Sehat anda, dan pastikan kemajuan yang baik dengan daftar masuk tahunan percuma, sama ada melalui telefon atau semasa temu janji perubatan anda yang lain*.

*Yuran semasa untuk perkhidmatan di luar bidang SG Yang Lebih Sehat akan dikenakan.

4 BAYARAN MENGGUNAKAN WANG SENDIRI

Mulai awal 2024, gunakan MediSave untuk membayar sepenuhnya rawatan penyakit kronik di bawah Program Pengurusan Penyakit Kronik (CDMP) tanpa bayaran bersama tunai, sehingga had pengeluaran MediSave.

5 SUBSIDI UNTUK UBAT KRONIK BIASA

Mulai awal 2024, pemegang kad CHAS/PG/MG yang mendaftar ke klinik doktor swasta SG Yang Lebih Sehat dengan keperluan ubat kronik yang lebih tinggi akan menikmati lebih banyak subsidi di bawah Tahap Kronik baharu SG Yang Lebih Sehat.

